
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 138
Hvad kan ministeren sige om udviklingen i indsamling og i mængder af metal- og alumini-
umsemballager fra private husholdningers kildesortering igennem de sidste 10 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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